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OR.Oz.0022.16.2021 

 

PROTOKÓŁ NR  155/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 8 kwietnia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczące wskazania działki budowlanej na potrzeby budowy Komendy 

Powiatowej PSP – zajęcie stanowiska. 

5.2. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

uregulowania stanu prawnego drogi powiatowej nr 2608C – zajęcie stanowiska. 

5.3. Projekt decyzji Zarządu Powiatu w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla działki  

nr 14/60 mapa 18, położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

5.4. Projekt decyzji Zarządu Powiatu w sprawie ustanowienia trwałego zarządu dla Placówki 

Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim na nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 14/60 mapa 18, o powierzchni 0,0027 ha, położonej w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr XVIII/213/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

5.6. Wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających 

osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej tj. dofinansowania ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5.7. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości  

65.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego polegającego na  przebudowie i zmianie 

sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług oświatowych 

(pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  położonych przy  

ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  Aleksandrów Kujawski tj. wykonania 

dokumentacji niezbędnej do uzyskania pozwolenia na budowę (ekspertyzy budynku, 

dokumentacji projektowej, kosztorysu), wykonania prac budowlanych i adaptacyjnych, 

nadzór budowlany i odbiory  oraz upoważnienie dyrektora do prowadzenia inwestycji  

– zajęcie stanowiska. 

5.8. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości  

25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji budowlanej oraz sporządzenie 

dokumentacji odtworzeniowej głównego budynku szkoły oraz upoważnienie dyrektora  

do prowadzenia czynności w tym zakresie – zajęcie stanowiska. 
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5.9. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości  

25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych związanych z wykonaniem 

ścianki działowej klasopracowni – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt umowy z Wyższą Szkołą Społeczno – Przyrodniczą im. Wincentego Pola  

z siedzibą w Lublinie w sprawie współpracy pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim  

i Uczelnią w zakresie kształcenia dwóch uczestników projektu „Szkoła zawodowa szansą 

na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 w formie studiów podyplomowych  

„Logistyka i spedycja dla nauczycieli”. 

5.11. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja 

Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 9:30. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk i pan Adam Potaczek uczestniczyli  

w posiedzeniu zdalnie. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 154/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 31 marca 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 154/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 31 marca 2021 r. 



3 
 

 

 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.7. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości  

65.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego polegającego na  przebudowie i zmianie 

sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług oświatowych 

(pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  położonych przy  

ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  Aleksandrów Kujawski tj. wykonania 

dokumentacji niezbędnej do uzyskania pozwolenia na budowę (ekspertyzy budynku, 

dokumentacji projektowej, kosztorysu), wykonania prac budowlanych i adaptacyjnych, 

nadzór budowlany i odbiory  oraz upoważnienie dyrektora do prowadzenia inwestycji  

– zajęcie stanowiska. 

5.8. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości  

25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji budowlanej oraz sporządzenie 

dokumentacji odtworzeniowej głównego budynku szkoły oraz upoważnienie dyrektora  

do prowadzenia czynności w tym zakresie – zajęcie stanowiska. 

5.9. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości  

25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych związanych z wykonaniem 

ścianki działowej klasopracowni – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt umowy z Wyższą Szkołą Społeczno – Przyrodniczą im. Wincentego Pola  

z siedzibą w Lublinie w sprawie współpracy pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim  

i Uczelnią w zakresie kształcenia dwóch uczestników projektu „Szkoła zawodowa szansą 

na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 w formie studiów podyplomowych  

„Logistyka i spedycja dla nauczycieli”. 

5.11. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja 

Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Pismo Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczące wskazania działki budowlanej na potrzeby budowy Komendy 

Powiatowej PSP – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wskazania działki 

budowlanej na potrzeby budowy Komendy Powiatowej PSP. 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się 

o wskazanie możliwej do nieodpłatnego przekazania działki na rzecz Komendy w celu 

wybudowania nowego budynku komendy wraz ze strażnicą Jednostki Ratowniczo – 

Gaśniczej w Aleksandrowie Kujawskim. Lokalizacja działki to miasto Aleksandrów Kujawski 

lub bliska okolica miasta, powierzchnia ok. 1 ha, teren uzbrojony, utwardzony dostęp do 

drogi. 

Komenda Powiatowa PSP zgłaszała już te potrzeby kilka lat temu, teraz ponownie temat 

wrócił, szukają miejsca na nową lokalizację komendy, ponieważ jest możliwość pozyskania 

środków finansowych na budowę. Stąd pytanie Komendanta czy mamy taką działkę, na której 

można by wybudować komendę. Proponuję wskazać działkę położoną w Odolionie, 

stanowiącą obecnie bazę sprzętowo – administracyjną Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, o powierzchni ponad 9 tys. m2. Proponowałabym dokonanie 

zamiany działek, czyli powiat dostaje działkę wraz z budynkami, stanowiącą obecnie siedzibę 

Komendy Powiatowej PSP, gdzie przenieślibyśmy Zarząd Dróg Powiatowych,  i przekazuje 

działkę zajmowaną obecnie przez ZDP w celu budowy na niej komendy PSP. W czasie 

trwania budowy nowej siedziby komendy musielibyśmy przenieść czasowo ZDP w inne 

miejsce. Wstępnie rozmawiałam z Wójtem Gminy Aleksandrów Kujawski, który 

zadeklarował udostępnienie powiatowi nieodpłatnie działek, nawet na dwa lata, na których 

można by przechowywać sprzęt i materiały. Sam budynek administracyjny mógłby stać na 

działce w Odolionie dość długo, nie przeszkadzałby w budowie komendy, bo jest usytuowany 

przy samej granicy działki, z boku. To jest wszystko do przemyślenia i zorganizowania. Jakiś 

plan w tym zakresie mam. Zabezpieczenie dla naszej jednostki mam. Potencjalnie, 

mielibyśmy spore możliwości jeżeli chodzi o zagospodarowanie działki należącej obecnie do 

PSP. Jest zlokalizowana w bardzo dobrym miejscu w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Halinowo, blisko Powiatowego Urzędu Pracy. Jest dobrze skomunikowana. Na działce są 

dwa duże budynki, jedna hala garażowa z pomieszczeniami biurowymi na piętrze, która 

mogłaby służyć Zarządowi Dróg Powiatowych, drugi to duży budynek administracyjny, który 

moglibyśmy w przyszłości wykorzystać jako siedzibę zewnętrzną jakiegoś wydziału 

Starostwa Powiatowego, czy jednostki organizacyjnej powiatu.  Docelowo można by w ten 

sposób zagospodarować tę działkę, bo są na niej dwa budynki. Przypominam, że w tym roku 

PSP dostała pieniądze na fotowoltaikę, wykonywane są remonty bieżące. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy będzie możliwość zamiany tych działek i przekazania działki 

PSP na rzecz powiatu? 
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Pani Lidia Tokarska – tak, wstępnie już rozmawiałam w tej sprawie. Działka ta jest 

własnością Skarbu Państwa oddana w zarząd PSP.  Powiat przekazałby działkę ZDP Skarbowi 

Państwa a Skarb Państwa przekazałby działkę PSP powiatowi, bez szacowania, tylko jedna 

działka za drugą.  Proponuję wyjść z taką propozycją zamiany tych działek i zobaczymy jak 

się sprawa dalej potoczy. Komendant Powiatowy PSP w Aleksandrowie Kujawskim ma 

obiecane środki finansowe na budowę komendy, natomiast nie ma środków na dokumentację 

budowlaną. Jest to koszt ok. 300- 400 tys. zł. Pan Komendant szuka tych środków. Być może 

zwróci się również do nas o pomoc finansową przy zrobieniu tej dokumentacji. To będą 

kolejne kroki w tym przedsięwzięciu. Dzisiaj musimy podjąć decyzję czy przedstawiamy 

Komendantowi Powiatowemu PSP propozycję zamiany działek, o których mówiłam.  

Otwieram dyskusję. 

 

Pan Adam Potaczek – jaka jest orientacyjna wartość działki zajmowanej przez Zarząd Dróg 

Powiatowych, a jaka jest wartość działki zajmowanej przez Komendę Powiatową PSP? Kiedy 

Komendant Powiatowy PSP rozpoczął rozmowy z panią Starostą w tej sprawie? 

 

Pani Lidia Tokarska – wartości szacunkowych tych działek nie znamy, wiemy tylko, że są 

podobnej wielkości, myślę, że działka w Aleksandrowie Kujawskim jest więcej warta, 

położona jest w mieście Aleksandrów Kujawski, jest dobrze skomunikowana, budynki są  

w lepszym stanie i ich jest więcej. Jak byśmy porównali co jest na jednej działce i co na 

drugiej,  to wydaje się na oko, że jest to dobra zamiana.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – warto znać wartość szacunkową tych działek. Wiemy na oko 

jak to wygląda, niemniej przy przekazywaniu nieruchomości musimy znać ich wartość. 

Zarząd Dróg Powiatowych chyba pozytywnie odnosi się do tej zamiany.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – znamy jedynie wartość księgową tych nieruchomości, nie ma ona 

nic wspólnego z wartością rynkową.  

 

Pani Lidia Tokarska – żeby poznać wartość rynkową trzeba zlecić operaty szacunkowe, 

które też kosztują.  

 

Pan Adam Potaczek – kiedy pan Komendant rozpoczął rozmowy? 

 

Pani Lidia Tokarska – około miesiąca temu. Niemniej rozmowy w tej sprawie toczyły się  

w latach poprzednich, propozycja budowy komendy na działce zajmowanej przez Zarząd 

Dróg Powiatowych była już przedstawiana. W 2015 r. były wykonane badania gruntu, czy nic 

się w nim nie znajduje, i czy taki ciężki budynek można tam postawić. Prace wstępne ruszyły 

w 2015 r. i zostały przerwane ze względu na brak środków finansowych na budowę komendy. 

Teraz te środki są, jest możliwość ich pozyskania. Dopóki nie zostanie zawarta konkretna 

umowa nie wydamy na to ani złotówki. Moim zdaniem, absolutnie, nie ma mowy o jakiś 

dodatkowych rozliczeniach finansowych. Nikt nikomu za to więcej nie zapłaci, ani powiat 

Skarbowi Państwa, ani Skarb Państwa powiatowi, zamienilibyśmy się jeden do jednego, 

działka, z tym co się znajduje na tej  działce, za działkę, z tym co się znajduje na tej działce.  
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Komendant poinformował mnie, że toczył rozmowy z włodarzami okolicznych gmin tj. 

Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski i Gminy Wiejskiej Aleksandrów Kujawski. Gmina 

Wiejska Aleksandrów Kujawski poinformowała, że nie ma odpowiednich działek pod budowę 

komendy, natomiast Miasto Aleksandrów Kujawskim miało jakąś propozycję, ale nic z tego 

chyba nie wyszło skoro pan Komendant zwrócił się w tej sprawie do Zarządu Powiatu.  

Dzisiaj będę rozmawiała z Komendantem Powiatowym PSP, być może będzie miał jakieś 

nowe informacje w tej sprawie. Będę informowała na bieżąco Zarząd Powiatu jeśli czegoś 

nowego się dowiem.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy Komendantowi odpowiada działka będąca siedzibą 

Zarządu Dróg Powiatowych? 

 

Pani Lidia Tokarska – tak, widział tę działkę. 

 

Pan Adam Potaczek – czy Komendant wie, że przechodzi tam linia? 

 

Pani Lidia Tokarska – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – świadomi są wszystkiego i chcą się zamienić działkami.  

 

Pan Adam Potaczek – rozumiem, że z panem Wójtem Gminy Aleksandrów Kujawski 

rozmawiała pani Starosta w sprawie przechowania naszego sprzętu i materiałów w trakcie 

budowy komendy na działce gminy. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak. Komendant rozmawiał z Wójtem na temat wskazania 

odpowiedniej działki, Wójt odpowiedział, że w zasobie gminy nie ma takiej działki. Niemniej 

ma działkę na terenie Stawek, na której można przechować materiał ZDP na czas budowy 

komendy. Jeśli chcemy bezpiecznie przechować sprzęt może udostępniony być ogrodzony 

teren należący do Gminnego Przedsiębiorstwa Usługowego „ALGAWA” Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim. To jest sprawa do rozstrzygnięcia w kolejnych miesiącach. 

Dzisiaj musimy rozstrzygnąć czy jesteśmy gotowi na zamianę tych działek. Pan Wójt Gminy 

Aleksandrów Kujawski chce pomóc i nieodpłatnie udostępnić nam te działki, żebyśmy sprzęt 

i materiały Zarządu Dróg Powiatowych mogli bezpiecznie składowali do momentu kiedy 

będzie można przenieść je na działkę po komendzie PSP. Nie podejmujemy żadnych 

pochopnych decyzji, jeśli nie mielibyśmy rozwiązania tej sytuacji. Takie rozwiązanie jest  

i je państwu przedstawiłam.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za.  

 

Pani Lidia Tokarska – jesteśmy na etapie wskazania działki, wyrażenia woli zamiany tych 

działek. Jeśli z drugiej strony będzie zgoda na to rozwiązanie to przystąpimy do dalszych 

działań i uzgodnienia szczegółów, zmierzających do zawarcia umowy.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – a jak Komendant nie zbierze odpowiednich środków 

finansowych? 

 

Pani Lidia Tokarska – będzie zbierał po gminach, będzie starał się pozyskać te środki na 

dokumentację. Opracowanie dokumentacji na pewno będzie trwało rok. Po czym, budowa 

będzie trwała na pewno  dwa, trzy lata.  

 

Pan Adam Potaczek - zgadzam się, pod warunkiem, że powiat nie będzie partycypował  

w dodatkowych kosztach związanych z opracowaniem projektu budowlanego, czy też samą 

budową.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja też jestem za tym. Po przejęciu budynków zajmowanych 

przez PSP i tak będziemy musieli wydać środki finansowe na dostosowanie obiektów  

do naszych potrzeb.  

 

Pan Adam Potaczek – zgadzam się, będą koszty związane z dostosowaniem budynków.  

 

Pani Lidia Tokarska  - po zapoznaniu się z wnioskiem Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącym wskazania działki 

budowlanej na potrzeby budowy Komendy Powiatowej PSP, proponuję zaproponować 

zamianę działek tj. przekazać działki nr 107/3 i nr 109/1 o łącznej powierzchni 0,9158 ha 

położone w Odolionie ulica Szosa Ciechocińska 22, stanowiące obecnie bazę sprzętowo – 

administracyjną Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiące 

własność Powiatu Aleksandrowskiego na potrzeby budowy Komendy Powiatowej PSP  

w zamian za przekazanie na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego działki wraz z zabudową, 

położoną w Aleksandrowie Kujawskim  ulica Halinowo 2a,  stanowiącą obecnie siedzibę 

Komendy Powiatowej PSP, stanowiącą własność Skarbu Państwa, bez ponoszenia 

dodatkowych kosztów i bez udziału finansowego powiatu w kosztach wykonania 

dokumentacji projektowo - kosztorysowej i budowy komendy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącym wskazania działki budowlanej  

na potrzeby budowy Komendy Powiatowej PSP, postanowił zaproponować zamianę działek tj. 

przekazać działki nr 107/3 i nr 109/1 o łącznej powierzchni 0,9158 ha położone  

w Odolionie ulica Szosa Ciechocińska 22, stanowiące obecnie bazę sprzętowo – 

administracyjną Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiące 

własność Powiatu Aleksandrowskiego na potrzeby budowy Komendy Powiatowej PSP  

w zamian za przekazanie na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego działki wraz z zabudową, 

położoną w Aleksandrowie Kujawskim  ulica Halinowo 2a,  stanowiącą obecnie siedzibę 

Komendy Powiatowej PSP, stanowiącą własność Skarbu Państwa, bez ponoszenia 

dodatkowych kosztów i bez udziału finansowego powiatu w kosztach wykonania dokumentacji 

projektowo - kosztorysowej i budowy komendy. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 30 marca 

2021 r. znak: GN.Gg.680.14.2021 wraz z pismem Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wskazania działki budowlanej na 

potrzeby budowy Komendy Powiatowej PSP z dnia 12 marca 2021 r. znak: 

PT.0761.12.1.2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące uregulowania stanu prawnego drogi powiatowej nr 2608C – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące uregulowania stanu prawnego drogi 

powiatowej nr 2608C. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przedkłada wniosek 

właściciela budynku mieszkalnego posadowionego na działce nr 146/1 oznaczonej  

w ewidencji jako droga powiatowa. Właściciel budynku złożył wniosek do Dyrektora ZDP  

o uregulowanie stanu prawnego. Wnioskodawca wyraża gotowość poniesienia kosztów z tym 

związanych. W celu uregulowania spraw własnościowych należy dokonać podziału. Wniosek 

właściciela budynku mieszkalnego i Dyrektora ZDP jest zasadny. 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim oraz 

wniosek właściciela  budynku mieszkalnego usytuowanego na działce nr 146/1, stanowiącej 

poszerzenie drogi powiatowej nr 2608C i wyrazić zgodę na podjęcie działań zmierzających 

do uregulowania stanu prawnego drogi powiatowej nr 2608C Konradowo - Siniarzewo,  

w tym m.in. do dokonania podziału działki nr 146/1 obręb Ośno, stanowiącej poszerzenie 

drogi powiatowej, na której usytuowany jest budynek mieszkalny celem wydzielenia części 

działki nieużytkowej jako droga. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz wniosek właściciela  budynku mieszkalnego usytuowanego 

na działce nr 146/1, stanowiącej poszerzenie drogi powiatowej nr 2608C i wyraził zgodę na 

podjęcie działań zmierzających do uregulowania stanu prawnego drogi powiatowej nr 2608C 

Konradowo - Siniarzewo, w tym m.in. do dokonania podziału działki nr 146/1 obręb Ośno, 

stanowiącej poszerzenie drogi powiatowej, na której usytuowany jest budynek mieszkalny 

celem wydzielenia części działki nieużytkowej jako droga. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 30 marca 

2021 r. znak: GN.Gg.7582.30.2021 wraz z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 24 marca 2021 r. znak: DUDiM.071.8.2021 dotyczącym 

uregulowania stanu prawnego drogi powiatowej nr 2608C i wnioskiem właściciela budynku 

mieszkalnego usytuowanego na działce nr 146/1, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt decyzji Zarządu Powiatu w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla 

działki nr 14/60 mapa 18, położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla działki nr 14/60 mapa 18, położonej  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim poinformował Zarząd 

Powiatu, iż przedmiotowy grunt nie jest wykorzystywany na cele oświatowe. Natomiast 

Dyrektor Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim zwróciła się o wyrażenie 

zgody na przekazanie w trwały zarząd działki nr 14/60, na której znajduje się garaż, który 

będzie wykorzystywany dla celów związanych z utrzymaniem samochodu placówki. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć decyzję w sprawie wygaszenia trwałego 

zarządu dla działki nr 14/60 mapa 18, położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął decyzję w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla działki  

nr 14/60 mapa 18, położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 30 marca 

2021 r. znak: GN.Gg.6844.2.2021 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu w sprawie 

wygaszenia trwałego zarządu dla działki nr 14/60 mapa 18, położonej w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.4. Projekt decyzji Zarządu Powiatu w sprawie ustanowienia trwałego zarządu dla 

Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim na nieruchomości oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 14/60 mapa 18, o powierzchni 0,0027 ha, położonej  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

w sprawie ustanowienia trwałego zarządu dla Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie 

Kujawskim na nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 14/60 mapa 18,  

o powierzchni 0,0027 ha, położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć decyzję w sprawie ustanowienia trwałego 

zarządu dla Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim na nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 14/60 mapa 18, o powierzchni 0,0027 ha, położonej  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął decyzję w sprawie ustanowienia trwałego zarządu  

dla Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim na nieruchomości oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 14/60 mapa 18, o powierzchni 0,0027 ha, położonej  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 30 marca 

2021 r. znak: GN.Gg.6844.3.2021 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu w sprawie 

ustanowienia trwałego zarządu dla Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim na 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 14/60 mapa 18, o powierzchni 0,0027 ha, 

położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr XVIII/213/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z bieżącymi potrzebami oraz pismem Zastępcy 

Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Starostwa Powiatowego  

w sprawie wyodrębnienia w budżecie środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli 
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zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Aleksandrowski, zachodzi konieczność dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021.  

Środki w łącznej kwocie 83.801,00 zł zabezpieczono w planach finansowych następujących 

jednostek: 

- Szkoła Podstawowa Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – 14.500,00 zł, 

- Zespół Szkół Nr 2  w Aleksandrowie Kujawskim – 30.000,00 zł, 

- Zespół Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 16.000,00 zł, 

- Liceum Ogólnokształcące w Ciechocinku – 10.801,00 zł, 

- Poradnia Psychologiczno - Pedagogiczna w Aleksandrowie Kujawskim – 12.500,00 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej tj. 

dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Wykaz osób prawnych i fizycznych 

oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

pomocy publicznej tj. dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję, zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 2 lit. g ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 30)  podać do publicznej 

wiadomości wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej tj. 

dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 2 lit. g ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  

o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 30) postanowił podać do publicznej 

wiadomości wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej tj. 

dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 6 kwietnia 2021 r. znak: RS.60.4.2.2021 wraz z wykazem osób prawnych i fizycznych 

oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

pomocy publicznej tj. dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych  

w wysokości 65.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego polegającego na  

przebudowie i zmianie sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek 

usług oświatowych (pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  

położonych przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  Aleksandrów 

Kujawski tj. wykonania dokumentacji niezbędnej do uzyskania pozwolenia na 

budowę (ekspertyzy budynku, dokumentacji projektowej, kosztorysu), wykonania 

prac budowlanych i adaptacyjnych, nadzór budowlany i odbiory  oraz upoważnienie 

dyrektora do prowadzenia inwestycji – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie 

finansowym szkoły środków finansowych w wysokości 65.000 zł na realizację zadania 

inwestycyjnego polegającego na  przebudowie i zmianie sposobu użytkowania budynku 

gospodarczego na budynek usług oświatowych (pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120  

i 122 karta mapy 27,  położonych przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  

Aleksandrów Kujawski tj. wykonania dokumentacji niezbędnej do uzyskania pozwolenia na 

budowę (ekspertyzy budynku, dokumentacji projektowej, kosztorysu), wykonania prac 

budowlanych i adaptacyjnych, nadzór budowlany i odbiory  oraz upoważnienie dyrektora do 

prowadzenia inwestycji. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości 65.000 zł 

na realizację zadania inwestycyjnego polegającego na  przebudowie i zmianie sposobu 

użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług oświatowych (pomieszczenia 

szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  położonych przy ul. Strażackiej 22,  

w obrębie ewidencyjnym miasta  Aleksandrów Kujawski tj. wykonania dokumentacji 
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niezbędnej do uzyskania pozwolenia na budowę (ekspertyzy budynku, dokumentacji 

projektowej, kosztorysu), wykonania prac budowlanych i adaptacyjnych, nadzór budowlany  

i odbiory. 

Jednocześnie, proponuję podjąć uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim do prowadzenia zadania 

inwestycyjnego polegającego na  przebudowie i zmianie sposobu użytkowania budynku 

gospodarczego na budynek usług oświatowych (pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120  

i 122 karta mapy 27,  położonych przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  

Aleksandrów Kujawski. 

Natomiast decyzję w zakresie wystąpienia do Rady Powiatu o zwiększenie planu 

finansowego szkoły proponuję podjąć po przedstawieniu przez Dyrektora SPS Nr 4 

informacji o wysokości środków jakie może przeznaczyć na realizację przedmiotowego 

zadania zabezpieczonych w ramach planu finansowego na 2021 r., wygospodarowanych 

poprzez przesunięcia między paragrafami. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków 

finansowych w wysokości 65.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego polegającego  

na  przebudowie i zmianie sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług 

oświatowych (pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  położonych 

przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  Aleksandrów Kujawski tj. wykonania 

dokumentacji niezbędnej do uzyskania pozwolenia na budowę (ekspertyzy budynku, 

dokumentacji projektowej, kosztorysu), wykonania prac budowlanych i adaptacyjnych, nadzór 

budowlany i odbiory. 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim do prowadzenia zadania inwestycyjnego 

polegającego na  przebudowie i zmianie sposobu użytkowania budynku gospodarczego na 

budynek usług oświatowych (pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 

27,  położonych przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  Aleksandrów 

Kujawski. 

 

Zarząd Powiatu, postanowił podjąć decyzję w zakresie wystąpienia do Rady Powiatu 

o zwiększenie planu finansowego szkoły po przedstawieniu przez Dyrektora SPS Nr 4 

informacji o wysokości środków jakie może przeznaczyć na realizację przedmiotowego 

zadania zabezpieczonych w ramach planu finansowego na 2021 r., wygospodarowanych 

poprzez przesunięcia między paragrafami. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

7 kwietnia 2021 r. znak: PS.4324.6.2021 wraz z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 12 marca 2021 r. uzupełnionego dnia  

1 kwietnia 2021 r. o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych  

w wysokości 65.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego polegającego na  przebudowie  

i zmianie sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług oświatowych 

(pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  położonych przy  

ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta  Aleksandrów Kujawski tj. wykonania 

dokumentacji niezbędnej do uzyskania pozwolenia na budowę (ekspertyzy budynku, 

dokumentacji projektowej, kosztorysu), wykonania prac budowlanych i adaptacyjnych, 

nadzór budowlany i odbiory  oraz projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

upoważnienia dyrektora do prowadzenia inwestycji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych  

w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji budowlanej 

oraz sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej głównego budynku szkoły oraz 

upoważnienie dyrektora do prowadzenia czynności w tym zakresie – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie 

finansowym szkoły środków finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na 

wykonanie inwentaryzacji budowlanej oraz sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej 

głównego budynku szkoły oraz upoważnienie dyrektora do prowadzenia czynności w tym 

zakresie. 

Okazało się, że nie mamy dokumentacji budowlanej budynku głównego szkoły. W związku  

z czym nie można wykonywać żadnych działań na tym obiekcie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy w mieście Aleksandrów Kujawski też nie mają tej 

dokumentacji? 

 

Pani Lidia Tokarska – nie ma nigdzie tej dokumentacji. 

 

Pan Adam Potaczek – nie ma wyjścia, trzeba zrobić odtworzenie dokumentacji. Nie wiem 

jak do tej pory odbywały się tam remonty przy braku dokumentacji. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie 

finansowym szkoły środków finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na 

wykonanie inwentaryzacji budowlanej oraz sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej 

głównego budynku szkoły oraz upoważnił dyrektora do prowadzenia czynności w tym 



15 
 

 

 

 

zakresie. Jednocześnie, proponuję podjąć decyzję w zakresie wystąpienia do Rady Powiatu  

o zwiększenie planu finansowego szkoły po przedstawieniu przez Dyrektora SPS Nr 4 

informacji o wysokości środków jakie może przeznaczyć na realizację przedmiotowego 

zadania zabezpieczonych w ramach planu finansowego na 2021 r., wygospodarowanych 

poprzez przesunięcia między paragrafami. Najpierw środków poszuka szkoła, a później my. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków 

finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji 

budowlanej oraz sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej głównego budynku szkoły oraz 

upoważnił dyrektora do prowadzenia czynności w tym zakresie.  

 

Zarząd Powiatu, postanowił podjąć decyzję w zakresie wystąpienia do Rady Powiatu  

o zwiększenie planu finansowego szkoły po przedstawieniu przez Dyrektora SPS Nr 4 

informacji o wysokości środków jakie może przeznaczyć na realizację przedmiotowego 

zadania zabezpieczonych w ramach planu finansowego na 2021 r., wygospodarowanych 

poprzez przesunięcia między paragrafami. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

7 kwietnia 2021 r. znak: PS.4324.7.2021 wraz z wnioskiem Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 12 marca 2021 r., 

uzupełnionego dnia 1 kwietnia 2021 r. o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły 

środków finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji 

budowlanej oraz sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej głównego budynku szkoły oraz 

upoważnienie dyrektora do prowadzenia czynności w tym zakresie, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych  

w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych 

związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie 

finansowym szkoły środków finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem  

na wykonanie prac remontowych związanych z wykonaniem ścianki działowej 

klasopracowni. 
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Uważam, że postawienie działki działowej z drzwiami to nie będzie stanowiło kosztu  

25.000 zł. W związku z czym, uważam, że pani Dyrektor powinna postarać się wykonać to 

zadanie do kwoty 10.000 zł. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? 

 

Pan Adam Potaczek – mamy kolejne wnioski o zwiększenie planu finansowego, kolejne 

podziały sal lekcyjnych, a nie ma planu co robimy dalej z tą szkołą, jak ma ona wyglądać na 

finale.  Pani Dyrektor powinna na początku przedstawić do jakiego efektu dąży i wtedy 

możemy mówić o pieniądzach. Powinniśmy panią Dyrektor zobligować do przedstawienia 

takiego planu. Już dawaliśmy kiedyś środki na podział sali lekcyjnej, też to sporo kosztowało. 

Jeśli co chwila będzie dzielona jakaś klasa to jak ta szkoła będzie wyglądała.  

 

Pani Lidia Tokarska – to, że są w tej szkole trudne warunki lokalowe, że się nie mieszczą to 

wiemy od kilku miesięcy. Pani Małgorzata Wdowczyk sugerowała, żeby wyjść naprzeciw 

problemowi, żeby tak ustalić plan zajęć, żeby dzieci nie przychodziły na jedną godzinę, żeby 

dostosować plan zajęć do warunków lokalowych szkoły. Te działania nie zostały podjęte.  

 

Pani Paulina Smykowska – ta pierwsza sprawa dzisiaj omawiana dotycząca zwiększenia 

planu finansowego szkoły o 65.000 zł to jest efekt naszych ubiegłorocznych spotkań z panią 

Dyrektor i decyzji o zaadoptowaniu budynku gospodarczego na sale lekcyjne. Jest wydana 

decyzja o lokalizacji inwestycji celu publicznego, trwało to kilka miesięcy. Musimy tę sprawę 

zakończyć. Uważam, że to jest konieczne do zrobienia.  

Wniosek drugi dotyczący zwiększenia planu finansowego szkoły o 25.000 zł  na wykonanie 

inwentaryzacji budowlanej oraz sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej głównego 

budynku szkoły też jest zasadny, bo takiej dokumentacji nie ma. Przy wykonywanych 

remontach był tylko opis szkoły, nie ma dokumentacji budowlanej i wymaga ona 

odtworzenia.  

Kolejny wniosek dotyczący podziału sali lekcyjnej to jest problem, który wynikł w tej chwili. 

Z roku na rok mamy coraz więcej dzieci autystycznych i dzieci ze sprzężeniami, które 

wymagają innych warunków nauki. Umieszczane są w małych oddziałach. W związku z tym, 

zwiększa się ilość oddziałów, a ilość dzieci w tych oddziałach jest dużo mniejsza niż  

w oddziale dużym dla dzieci z upośledzeniem lekkim. Dlatego pani Dyrektor złożyła ten 

wniosek o zwiększenie planu finansowego o 25.000 zł z przeznaczeniem na podział sali 

lekcyjnej.  Może faktycznie dobrze by było, żeby pani Dyrektor określiła ile tych oddziałów 

planuje, ile ma sal, jak ma to wyglądać, czy nie ma możliwości rozłożenia zajęć czasowo na 

inne godziny, żeby nie przebudowywać tej szkoły za każdym razem gdy wyniknie potrzeba 

dodatkowego oddziału. Za chwilę może się okazać, że mamy duży oddział i nie mamy go 

gdzie umieścić. 

 

Pani Lidia Tokarska – my mówiliśmy pani Dyrektor, że oczekujemy dostosowania 

organizacji szkoły do warunków lokalowych. Mówię też o naborze do szkół. To musi być 

jeden ciąg logiczny. Robimy taki nabór, żebyśmy mogli pomieścić dzieci w budynku szkoły 

jaki mamy, bo nie mamy środków na budowę nowej większej szkoły, żeby mieć możliwość 
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zapewnienia każdemu dziecku nauki w oddziale czteroosobowym.  

 

Pani Paulina Smykowska – wystąpimy do Dyrektora o uzupełnienie tego wniosku.  

 

Pani Lidia Tokarska – poprosimy panią Dyrektor na przyszły Zarząd Powiatu, żeby nam 

przedstawiła temat.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem przeciwna dzieleniu sal lekcyjnych i umieszczaniu 

dzieci w takich małych pomieszczeniach. Trzeba uczniom stworzyć odpowiednią przestrzeń. 

Moim zdaniem, jest tu kwestia dostosowania organizacji szkoły do obecnych warunków 

lokalowych, a nie dzielenie sal, czy robienie kotar. Tym bardziej, że we wrześniu 2022 roku 

ma być sfinalizowany unijny projekt Specjalistyczne Centra Wspierające Edukację 

Włączającą. W tym roku i przyszłym będzie dużo się działo w tej sprawie. Jest to ważny 

projekt dla organów prowadzących.  

 

Pani Lidia Tokarska  - po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły 

środków finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac 

remontowych związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni, proponuję 

rozpatrzyć go na kolejnym posiedzeniu po przedstawieniu przez Dyrektora SPS Nr 4 

informacji na temat planów funkcjonowania szkoły, ilości planowanych do utworzenia 

oddziałów w kolejnym roku szkolnym, ilości sal lekcyjnych, dostosowania naboru do 

możliwości lokalowych szkoły oraz dostosowania planu zajęć do warunków lokalowych 

szkoły. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków 

finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych 

związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni i postanowił rozpatrzyć go na 

kolejnym posiedzeniu po przedstawieniu przez Dyrektora SPS Nr 4 informacji na temat 

planów funkcjonowania szkoły, ilości planowanych do utworzenia oddziałów w kolejnym roku 

szkolnym, ilości sal lekcyjnych, dostosowania naboru do możliwości lokalowych szkoły oraz 

dostosowania planu zajęć do warunków lokalowych szkoły. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

7 kwietnia 2021 r. znak: PS.4324.8.2021 wraz z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 kwietnia 2021 r.  o zabezpieczenie  

w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem 

na wykonanie prac remontowych związanych z wykonaniem ścianki działowej 

klasopracowni, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.10. Projekt umowy z Wyższą Szkołą Społeczno – Przyrodniczą im. Wincentego 

Pola z siedzibą w Lublinie w sprawie współpracy pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim i Uczelnią w zakresie kształcenia dwóch uczestników projektu 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 

w formie studiów podyplomowych  „Logistyka i spedycja dla nauczycieli”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt umowy z Wyższą Szkołą 

Społeczno – Przyrodniczą im. Wincentego Pola z siedzibą w Lublinie w sprawie współpracy 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim i Uczelnią w zakresie kształcenia dwóch uczestników 

projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020  

w formie studiów podyplomowych  „Logistyka i spedycja dla nauczycieli”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zawrzeć umowę z Wyższą Szkołą 

Społeczno – Przyrodniczą im. Wincentego Pola z siedzibą w Lublinie w sprawie współpracy 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim i Uczelnią w zakresie kształcenia dwóch uczestników 

projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020  

w formie studiów podyplomowych  „Logistyka i spedycja dla nauczycieli”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Wyższą Szkołą Społeczno – Przyrodniczą im. 

Wincentego Pola z siedzibą w Lublinie w sprawie współpracy pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim i Uczelnią w zakresie kształcenia dwóch uczestników projektu „Szkoła 

zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 w formie studiów 

podyplomowych  „Logistyka i spedycja dla nauczycieli”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 7 kwietnia 2021 r. 

znak: RI.042.43.2019/2020/2021 wraz z projektem umowy z Wyższą Szkołą Społeczno – 

Przyrodniczą im. Wincentego Pola z siedzibą w Lublinie w sprawie współpracy pomiędzy 

Powiatem Aleksandrowskim i Uczelnią w zakresie kształcenia dwóch uczestników projektu 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 w formie studiów 

podyplomowych  „Logistyka i spedycja dla nauczycieli”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 



19 
 

 

 

 

Ad 5.11. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety 

Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu 

realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej  

w Grabiu”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt aneksu do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia  

18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia  

18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej w Grabiu” w celu wprowadzenia aktualnej kwoty dotacji na 2021 

rok dla DPS w Grabiu tj. 1.239.039,00 zł. Z dotacji wyodrębniono kwoty: 1.183.235,00 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności, 55.804,00 zł z przeznaczeniem na 

pomoc w przeciwdziałaniu skutkom rozprzestrzeniania się wirusa SARS-Cov2 z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr  

Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu 

realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej  

w Grabiu”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 7 kwietnia 2021 r. znak: PI.072.3.1.2012 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej 

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia  

18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:57.  

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


